
Protokól Nr 25/2020

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 12 sierpnia 2020r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie

1.

2.

3.

Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Michalina Staśkowiak.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020r.;
Opinia w sprawie wniosku o przyjęcie repatrianta;
Odpowiedź na wniosek w sprawie wypowiedzenia umowy najmu garażu;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

(

Skarbnik Gminy przypomniała, że radni otrzymali już wcześniej do zapoznania
sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2020r. Omówiła następnie jego
najistotniejsze elementy. Poinformowała, że tegoroczny budżet jest deficytowy, na koniec
półrocza deficyt wg planu wynosił ponad 8.879.649,70.Zł. Pokryciem tego deficytu jest
pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na kanalizacje miasta w wysokości
ponad 4.400tys.zł. oraz planowany kredyt na rewitalizację jak i wynik finansowy z ubiegłego
roku. Faktyczny deficyt na koniec półrocza wyniósł 2.358.842,14zł. Skutki obniżenia górnych
stawek podatkowych wynoszą ponad 823tys.zł., zwolnienia z podatków wynikające z uchwał
Rady Miejskiej wynoszą 177.800zł. W trakcie półrocza Burmistrz umorzył zaległości
podatkowe w wysokości ponad 48.500zł. oraz rozłożył na raty należności w wysokości ponad
3 .21 5zł. W strukturze wydatków wydatki majątkowe są planowane na 22%, a bieżące na 78%.
Najwięcej z wydatków bieżących przeznaczane jest na pomoc społeczną i oświatę, z wydatków
majątkowych w tym roku 34% planowane jest na rewitalizację, 31% na kanalizację miasta,
25% na drogi, 6% na aktywizacje szkoły w Lutowie, reszta jest przeznaczona na pozostałe
inwestycje.

Ad.2.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wykonanie budżetu Gminy za I półrocze
2020r.

Ad.3.Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała, że wpłynął wniosek o
przyjęcie repatrianta na terenie naszej Gminy. Przypomniała, że w świetle ustawy o repatriacji
w przypadku przyjęcia repatrianta Gmina powinna zapewnić mu wyposażony lokal mieszkalny
i ponosić koszty utrzymania przez okres min. 2 lat. Podkreśliła, że w chwili obecnej 37 osób w
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naszej Gminie oczekuje na przydzielenie lokali mieszkalnych, a zatem obecnie Gmina nie
posiada odpowiedniego zaplecza lokalowego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie w/w wniosek.

Ad.4. Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa poinformowała, że
dotychczasowy najemca garażu znajduj ącego się na podwórzu Urzędu Miej skiego zrezygnował
z użytkowania tego pomieszczenia. Garaż od pocz4tku miesiąca sierpnia został przekazany na
potrzeby Ośrodka Pomocy Społecznej.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Juhnke zaproponował, aby radni ufundowali tablice pamiątkowe, które zostałyby
umieszczone na budynkach w obrębie miasta lub Gminy. Tablice, opatrzone krótką informacją
znajdowałyby się w miejscach, gdzie dawniej usytuowane były obiekty, których już nie ma.
Podał tutaj przykład synagogi, kościoła ewangelickiego, Jeziora Młyńskiego, skrzyżowaniu
ulic Hallera i Woj ska Polskiego, gdzie Prezydent Mościcki otwierał dom katolicki. Nadmienił,
że szacunkowy koszt jednej tablicy to około 40zł. Komisja jednogłośnie opowiedziała się za
propozyc3ą radnego.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

PrAewodniczący Komisji
obiasz Świniarski

p4otokołował:
Tomasz Dix
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